
Bestyrelsesmøde i SAND Fyn d. 16/12 2021 
 
Fremmødte:  Rikke Per og Pia    Vivi meldte afbud 
 
Vi har lavet en plan om vores dagsorden. 
 
1 Velkommen 
2 Valg af ordstyrer 
3 runden rundt 
4 Nyt fra hovedbestyrelsen 
5Nyt fra Hus Forbi 
6Nye forslag 
7 EVT håber at det kan godtages 
 
Vi har fået paragraf midler fra Odense på 10.000 kr de næste 3 år, og fra Middelfart har vi fået 
4.500 kr så i det nye år tager vi til Middelfart og Assens og taler med dem der. 
 
Vores julefrokost er udsat til januar da der er meget corona lige nu  og tager ud og bowler.tid 
kommer senere. 
 
Vi køber kalender til os selv i det nye år Pia indkøber dem. 
 
Vi har delt gavekort ud og hvor blev de glade for hjælp her til jul 
 
Næste møde er den 13/1 2022kl 11 og ser om vi kan komme på herberget eller  hos mig. 
 
Glædelig jul og godt nytår til jer allesammen . KNUS PIA 
 


